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Zápis č. 2/2023 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 20. 3. 2023 

Přítomni: V. Karola, V. Záhořák, M. Zbořilová, Ing. Z. Valášek, E. Neudeková, Ing. M. Pozzi, 

T. Bureš  

Omluven: Ing. J. Němeček, I. Kocourková, M. Buchtík, L. Surá 

Hosté: PhDr. Mgr. J. Pala, občanka MČ, V. Kovář (člen RMZ) 

Přítomno 7 členů, komise je usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení – doplnění programu 

2. Informace místní občanky o problému komunikace Drahy  

3. Priority na r. 2023, nacenění akcí 

4. Různé, nové podněty, diskuze, závěr 

 

1. Program byl přítomnými členy komise schválen. Členové komise se seznámili s nově 

jmenovaným členem RMZ p. Václavem Kovářem, který bude docházet na jednání komise 

v tomto volebním období. 

2. Na jednání se nahlásila místní občanka z ulice Drahy, která seznámila přítomné členy 

komise s problémem zatékající vody k domu č. p. 63. Na OD řeší nájezd k domu a zpevnění 

zídky. Problémy ulice Drahy, s nefunkčním odvodněním komunikace, chybějící kanalizací, 

rozbitou komunikací a ujíždějícím svahem jsou dlouhodobé. 

3. Priority na r. 2023 

- SK Jaroslavice – dotace 10 000 Kč na podporu práce s mládeží - akce pro sportovce 

- SK Jaroslavice – dotace 10 000 Kč na akci pro děti v obci 

- SDH Jaroslavice – dotace 10 000 Kč na podporu práce s mládeží – víkendový pobyt 

pro mladé hasiče 

- SDH Jaroslavice – 10 000 Kč na akci v obci – rozloučení s prázdninami 

- Anenská pouť – KMČ zaslala dopis na RMZ s požadavkem na navýšení částky na 

kulturní a společenské akce. V současné době máme na Anenskou pouť 40 000 Kč, je 

požádáno o navýšení částky o 20 000 Kč. 

- Další akce – Velikonoční tvoření – 2 000 Kč, Dýňobraní – 2 000 Kč, vázání adventních 

věnců – 2 000 Kč, rozsvícení vánočního stromku 1 500 Kč, zpívání vánočních koled 

1 500 Kč  

- Nákup 2 ks pivních setů – vyčleněno 8 000 Kč 

- OMZ – výsadba půdopokryvných růží u zast. MHD náves, u sv. obrázku – 13 000 Kč 

- OD – zadání zpracování PD / studie na revitalizaci točny MHD – vybudování chodníku 

kolem prostoru celé točny, nový průhledný přístřešek na točně a přemístění orientační 

tabule  

- Budou uplatněny kompenzace nákladů členů komise za r. 2022. 

4. Různé, nové podněty, diskuze 

- P. Karola seznámil přítomné s informacemi o řešení požadavku na Zónu 30, za 

město podá podnět p. Hapák a dále bude požadavek řešen s DI. Komise trvá na 

omezení rychlosti s ohledem na to, že se jedná o úzké komunikace bez chodníku 

/ulice V Dolině, U Potoka/, bude nutné zadat zpracování studie a PD.  
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- Komise prodiskutovala požadavek na výpůjčku / pronájem pozemku p. č. 49/2 a p. 

č. 1294 pro vybudování příjezdové komunikace k plánované stavbě RD pod 

sportovním hřištěm.  

- P. Valášek a p. Bureš – dořešení požadavku na OMZ – dodělání okolí sportoviště, 

výsadba zeleně na svahu pod hřištěm pro odhlučnění hřiště. Oprava poškozené 

sítě za brankou (roztržená síť o ostré hrany palisády za brankou). 

- P. Karola a p. Pozzi – požadavek na řešení situace ulice Drahy. Seznámili přítomné 

členy komise s výsledky jednání s p. Habudou /oddělení koordinace projektů/. 

S ohledem na vysokou finanční náročnost s řešením situace na ulici Drahy se bude 

hledat možnost dotací na odvodnění, kanalizaci a opravu komunikace. Na OŽPaZ 

se prověří možnost využití dotace na zachytávání vody v krajině. 

- P. Bureš – prověřit možnost umístění zrcadla v nepřehledné křižovatce ulic 

V Dolině, Prudká, U Potoka. 

- Poškozování komunikací při těžbě dřeva a následného odvozu dřeva Lesy města 

Zlína. Řešit, kdo je povinen cesty /Drahy, Průkop/ opravit. 

Požadavky z jednání komise na OD a OMZ předá p. Skydánková. 

 

 

V Jaroslavicích, dne 24. 3. 2023 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 


